

## **Logistiksektionen styrelsemöte 2013-10-17. Tid 12:15-13:00, plats TP54**

### **Närvarande:**

Lisa Roslund, ordförande samt festerichef Escort  
Erik Andersson, sekreterare  
Maria Modin, kassör  
Valerie Dahl, studienämndsordförande KTS  
Sofie Skeppstedt, studienämndsordförande SL  
Josefin Angvarson, intendent  
Mikaela Ohlin, näringslivsansvarig  
Therese Ziedén, rekryteringsansvarig  
Johanna Johansson, festerichef 3-cant

### **§1 Mötets öppnande**

Ordförande Lisa Roslund förklarade mötet öppnat.

### **§2 Justeringspersoner**

Till justeringspersoner valdes Sofie Skeppstedt och Therese Ziedén.

### **§3 Mötets behöriga utlysande**

Mötet ansågs behörigt utlyst.

### **§4 Adjungeringar**

Anna Pärsdotter, projektledare för LOGIN.

### **§5 Fastställande av föredragslista**

Föredragningslistan godkändes med tilläggen §11 Overallsinvigning.

### **§6 Föregående mötesprotokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes.

### **§7 Rapporter och meddelanden**

Maria: Diskuterat med Magnus Moberg om att lagerföra i Sektionsrummet.

Therese: Satt utskottet i arbete. Ska revidera det sista på FTL-broschyren.

Josefin: Löst problemet med overallerna, det kommer tryckas nya. Leverans borde ske inom de närmsta veckorna.

---

Sekreterare: Erik Andersson, [sekreterare@logistiksektionen.se](mailto:sekreterare@logistiksektionen.se)

Ordförande: Lisa Roslund, [ordf@logistiksektionen.se](mailto:ordf@logistiksektionen.se)

Johanna: Mailat om sektionspuben.

Valerie: Träffade Emil Axelsson inför debatten som hålls klockan 17:15 i K3 idag torsdag (17/10-13).

Mikaela: Tillsammans med Josefin kollat sponsorpaketet. Har ännu inte lyckats få ihop ett utskott.

Lisa: Letar efter en annan ordförande som ska sitta på höstmötet. Jobbar med avtalet mellan LiTHEhack och Logistiksektionen.

## **§8 LOGIN**

Anna informerar om LOGINs budget och hur det går med arbetet att få ihop sponsringen. Deadline för att skicka in företag är denna vecka (v42). Anna och Maria kommer stämma av varandras budget för att se så allt stämmer. Just nu ser det att gå runt med sponsringen.

## **§9 Tygpåsar till LOGIN**

Styrelsen beslutar att köpa in tygpåsar med Logistiksektionens logotyp på, samt Linköpings Universitets logotyp, för 3500 kr. Dessa kommer användas under LOGIN och andra kommande event.

## **§10 Sponsorpaket**

Punkten bordläggs tills nästa möte.

## **§11 Overallsinvigning**

Styrelsen får frågan om att sponsra Overallsinvigningen, som sker den 9 november. Då det var ont om tid så Styrelsen kom inte fram till något beslut under detta möte.

## **§12 Övriga frågor**

Mötet hade inga övriga frågor.

## **§13 Nästa möte**

Nästa officiella möte kommer att hållas tisdagen den 5/11-2013 klockan 17:15 i TP 54.

## **§14 Mötets avslutande**

Ordförande Lisa Roslund förklarade mötet avslutat.



LOGISTIKSEKTIONEN

Logistiksektionen  
Linköpings Universitet  
Tekniska högskolan  
Liu Campus Norrköping

Protokoll  
2013-10-20

Lisa Roslund  
Ordförande

.....

Erik Andersson  
Sekreterare

.....

Sofie Skeppstedt  
Justerare

.....

Therese Ziedén  
Justerare

.....

---

Sekreterare: Erik Andersson, [sekreterare@logistiksektionen.se](mailto:sekreterare@logistiksektionen.se)

Ordförande: Lisa Roslund, [ordf@logistiksektionen.se](mailto:ordf@logistiksektionen.se)

